
 

 

 

     Commissie 4: cultuur, sport, bibliotheek, deeltijds  

     kunstonderwijs,  handel en middenstand,  erfgoed,  jeugd ,

     senioren, evenementen,  markten en kermissen, recreatie  

     en toerisme 
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1. Goedkeuring vorig verslag 

Verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd 

2. Agenda gemeenteraad 

PC 15- Financiën 

1 Belasting op de inname openbaar domein door kermisattracties... -opheffing 

2 Belasting op de inname openbaar domein door kermisattracties... 

3 Belasting op de standplaatsen op de openbare markten en wegen - opheffing 

4 Belasting op de standplaatsen op de openbare markten en wegen  

Schepen Vandereycken licht toe waarom we deze beslissing nemen. Het nieuwe reglement gaat in vanaf tweede 

semester.  

Raadslid M.C. Loosen : het is de bedoeling van de verhoging van de prijzen is voor de compensatie van het 

elektriciteitsgebruik? Denkt u dat deze aanrekening een correcte aanrekening is voor iedereen?  

Schepen Vandereycken: Sommigen hebben grote kramen, maar gebruiken daarom weinig elektriciteit. De 

schepen begrijpt het probleem. Maar dit lijkt ons de meest correcte factuur.  

Raadslid M.C. Loosen: Het is het principe van het college om een compensatie te vragen voor het gebruik van 

elektriciteit? Is dit overlegd met Markten- en Kermissenbond?  

Schepen Vandereycken: Met kermissenbond wel. Al is daar een ander voorstel gekomen.  

Met de marktenbond is dit niet besproken wegens het feit dat de werking van de marktenbond nogal stroef 

verloopt. 

 

 

 



 

 

 

 

PC 21 - Cultuur 

1. Stadsartiest - aanstelling stadsartiest 2016-2017 

Steven Massart voorgesteld als nieuwe stadsartiest (Stadskunstenaar)  

2. Cultuur Stadsartiest Tienen - Toekenning titel 'ere-stadsdichter' aan de heer Gui Nijs 

3. Varia  

a) 1000 Km Kom op Tegen Kanker 

Er komt helaas geen stadsploeg voor Kom Op Tegen Kanker.  

Raadslid M.C. Loosen : Hoe staat het met organisatie met Tienen als middagstad voor Kom Op Tegen Kanker? 

Wat met de communicatie? Zijn er al veel ploegen ingeschreven? 

Schepen Bergé: De erehaag moet zo goed en zo lang mogelijk zijn. De communicatie errond moet ook nog zo 

goed mogelijk gebeuren. Er zijn ongeveer 170 ploegen ingeschreven. 

b) Aanslagen Zaventem 22/03 

Naar aanleiding van de aanslagen te Zaventem zal er een stille wake plaatsvinden op de Grote Markt op 

donderdag 24/03/2016 om 19 uur. Op het gemeentehuis werd ook een rouwregister geopend.  

Raadslid Van Stiphout: Is de wake gecommuniceerd?  

Ja , vandaag via persberichten (krant, sociale media,...)  

c) Stand van zaken voetbalclubs 

Raadslid Lissens stelt dat schepen Dewolfs en Bergé met de voetbalploegen gaan praten. Alle voetbalploegen 

worden uitgenodigd. Men zal er bespreken waar/of en hoe er een kunstgrasveld kan komen. De financiële 

toestand van de stad laat dit echter niet (zomaar) toe.   

Raadslid Geladé: Er is sprake 'Kumtich wordt verkocht'.Is dat zo?  

Raadslid Lissens: Zijn er momenteel gesprekken over fusie van voetbalclubs?  

Schepen Bergé zegt: "Als blijkt dat die clubs die er zijn tot een samenwerking kunnen komen , KUNNEN we 

overgaan tot verkoop van de terreinen, als dat niet kan, zal er in Kumtich een terrein blijven. Laat ons duidelijk 

stellen dat dit NIET het standpunt van de schepencollege.  

Hoeveel ploegen kan je laten genieten van je kunstgrasplein? Vele ploegen hebben dezelfde trainingsuren? " 

Schepen Bergé : "ALS het er komt  , moet dat vanzelfsprekend bekeken worden. Ook in het systeem van de 

renteloze leningen KAN voor eventuele kunstgrasvelden." De schepen benadrukt dat momenteel nog niet aan de 

orde is om de velden van Kumtich te verkopen.  

d) Schepen van Jumelages 

Raadslid Van Stiphout : Welke schepen is het aanspreekpunt voor het contact met de zustersteden? De 

duikers/ontmijners hebben brief gestuurd naar college, maar tot op heden gaan antwoord ontvangen? 



 

 

 

e) Aankoop mobiel podium 

Schepen Vandereycken licht aankoop mobiel podium toe. In 2016 wordt mobiel podium nog niet verhuurd, dat 

zal pas vanaf 2017 gebeuren. Tot dan gebruikt uitsluitend Stad Tienen het podium voor haar activiteiten. 

Raadslid M.C. Loosen : "Wat zijn de afmetingen en de kostprijs van het mobiele podium?"  

 

Schepen: Afmetingen zijn: 6m op 10m. De kostprijs: 45.000 inclusief btw.  

 

 

Schepen Vandereycken tracht de zomerprogrammatie mee te brengen  volgende commissie.  

 

Voorzitter sluit de vergadering om 19u42 


